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ČESKO:  Již 6.balíček sankcí proti Rusku ukazuje, jak zoufalými jsou evropští liberálové. Rusko
nadále pokračuje ve své operaci na Ukrajině a jde za svým prvoplánovaným cílem, tedy vyčištěním
části Ukrajiny od nacistických jednotek a vytvořením nárazníkového pásma mezi NATO a Ruskou
federací. Bez ohledu na nějaké Leyenovou vyhlašované sankce. Jak je možné, že tato ještě relativně
nedávno neúspěšná německá ministryně obrany může vládnout Evropě a ukazovat svou neschopnost
v celé své kráse před celým světem, přičemž samozřejmě víme, že je to loutka? Kam se vytratily silné
osobnosti?

 

  Fialovi se dle jistého politologa, kterého ovšem nikdo ještě před 14ti dny neznal, podařil majstrštyk,
když České republice vyjednal výjimku ze zákazu nakupovat ruskou ropu. Společně se Slovenskem a
Maďarskem v těchto nákupech můžeme ještě rok pokračovat, nesmíme ji však dále vyvážet. To moc
nechápeme, když Němci v klidu nakupují ruský plyn, který nám s velkým ziskem přeprodávají, a my
to samé s ropou dělat nesmíme? Možná jde o zvláštní pojetí rovnocenného partnerství. Dá se vcelku
úspěšně pochybovat o tom, že by si Maďaři nechali podobně diktovat podmínky a nákup
strategických surovin si upraví tak, jak se jim to hodí. Spíše by odešli z Evropské unie, než by byli
úplně poslušnými ovečkami. Fiala neudělal žádný majstrštyk. Kdybychom po plynu přišli i o ruskou
ropu, dost možná by ve svém ministerském křesle dlouho nevydržel. A Brusel potřebuje mít ve vládě
České republiky dostatek řiťolezců. Jen tak dosáhne totálního vazalství naší země. Snaha vyjít vstříc
Klausi Schwabovi a vytvořit co nejrychleji Evropu bez aut a fungující dopravy se pomocí 6. balíčku
sankcí daří naplnit a celou tuto přeměnu urychlit. Bez ropy a plynu, respektive při jejich naprostém
nedostatku a vysokých cenách se opravdu brzy stane osobní doprava vzpomínkou na minulost,
zpomalí se průmyslový rozvoj a Evropa upadne do chudoby. Naše vláda na tom usilovně pracuje.

 

 

  Nyní trochu odbočíme. Petr Fiala sliboval, že bude lépe a při svých častých úvahách vzpomíná
s despektem na vládu Andreje Babiše. V podstatě všechny možné neúspěchy své vlády dopředu hlásí
jako důsledek nečinnosti a neschopnosti předešlé vlády, případně je vydává za pokrok a ukázku své
schopnosti, byť výsledky jsou tristní. Také sliboval, že některé z praktik zavedených minulými
státními úředníky budou ukončeny. Mezi ně mělo patřit proslulé zaklekávání na firmy. Babiš
s oblibou pomocí Finanční správy likvidoval svou konkurenci a pracovníci finančních úřadů získávali
postupně pravomoci, díky které se z nich stali nadlidé. Důkazní povinnost převedená na
podnikatelské subjekty v případě kontroly vytvořila prostředí, ve kterém můžete přinést štosy
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důkazního materiálu a úředník prostě řekne, že tomu nevěří, aniž by musel cokoliv dále dodávat, a
doměří doplatek daně. A to i ve chvíli, kdy nerozporuje vykonanou činnost a pouze odmítá přijmout
na akci nákladové položky, protože se mu prostě ,,nezdají“.

Neproduktivní úředník, který nikdy nic pořádného nevytvořil, tak několika větami shodí půlroční
práci desítek lidí ze stolu a s klidem zlikviduje do té doby fungující společnost. Takto pracovaly
finanční úřady za Kalouska a Babiše. Ministr financí Stanjura z Fialovy vlády slíbil, že nic podobného
se už dít nebude a příslušné úřady budou dodržovat zákony a budou se řídit rozsudky a judikáty
vydanými našimi soudy. Tak pro Vaši informaci, staré praktiky pokračují dále a finančáky nadále
tvoří stát ve státu s úkolem ohoblovat podnikatele a ničit firmy. Vůbec nic se nezměnilo, dokonce
v čele finančních úřadů sedí nadále lidé, kteří dokonce nesplnili kdysi povinné psychotesty a na post
ředitele se dostali až po jejich zrušení v době vlády Babiše a Schillerové. Znamená to, že jsme svědky
dalších slibů, které nebudou nikdy splněny. V tom je Pětikoalice skutečně výjimečná a finančáky řádí
dále.

Začal předvolební boj o co nejlepší výchozí pozici v bitvě o Prahu. Koalice Spolu jde do komunálních
voleb ve stejném složení, lídrem bude exprimátor Svoboda z ODS. Piráti opět jistě přiberou Prahu
sobě, momentálně se snaží najít aspoň nějaké dílčí úspěchy spojené s jejich vládou, což je vskutku
náročný úkol. Vyzdvihují tak pracovitost Adama Scheinherra, je však třeba konstatovat, že při jeho
schopnostech rozvrtat pražskou dopravu a přinášet naprosto nesmyslné nápady by bylo lepší, kdyby
byl tak nějak lenivý. Také STAN ústy další tragikomické postavy Hlubučka představili svého lídra a
sáhnuli do řad architektů. ANO a SPD zatím mlčí a bude zajímavé čekat na to, s čím přijdou. Pravdou
je, že média se v prostoru určeném těmto momentálně opozičním stranám v předávání většího
prostoru zrovna nepřetrhnou. Nevíme, jak se k volbám tyto dvě strany postaví, jisté je, že zvolit
Piráty s přívěsky či koalici Spolu v složení z parlamentních voleb, by byly jen další těžko napravitelné
chyby.

Situace kolem nás není všeobecně dobrá, dokonce ji lze považovat za katastrofální. Jsme na prahu
zásadních změn, které zastavit může momentálně už jen ulice. Systematičnost likvidace všeho, co
vytvářelo příjemné prostředí pro život, je až strašidelná. Žijeme v těžké době a naší nečinností jen
napomáháme destruktivním živlům postupně rozkládat naši společnost.
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